
Записник

са 121. седнице Управног одбора Ветеринарске коморе Србије је одржана
20.06.2024. године у Београду.

У раду седнице учествовали: 

Председник УО: Дубравко Гудурић 
Потпредседник УО: 
Чланови:, Јожеф Кочиш, Љубомир Ћурчин, и Дарко Бошњак.
Из  оправданих  разлога  није  присуствовао  састанку нису  присуствовали
Будимир Вишић, Маја Андријашевић и Владимир Ћурчић.

Седници  су  присуствовaли:  председник  ВКС  Мишо  Коларевић,  Жолт
Кало, 

Председник Управног одбора Дубравко Гудурић је  предложио  следећи
дневни ред за 121. седницу Управног одбора:

 1. Усвајање записника са 120. седнице УО; 
2.  Именовање  кандидата  за  члана  Етичког  одбора  испред  ВКС  у
Агенције  за  лекове  и  медицинска  средства  Србије  за  одобрење
клиничких испитивања код ветеринарских лекова; 
3. Планирање активности око реализацијe твининг пројекта WOAH; 
4.  Преглед  активности  око  израде  и  поделе  идентификационих
картица. 
5. Разно;

Ад.1. Усвајање записника са 120. седнице УО;

Одлука: Једногласно је усвојен записник са 120. седнице УО

Ад.2  Именовање кандидата за  члана Етичког одбора испред ВКС у
Агенције  за  лекове  и  медицинска  средства  Србије  за  одобрење
клиничких испитивања код ветеринарских лекова;

ОДЛУКА 
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На  121.  седници  УО  ВКС  под  тачком  2  дневног  реда  разматрало  се
именовању представника ВКС за члана у  Етичком одбору за одобрење
клиничких  испитивања  ветеринарских  лекова  код  Агенције  за  лекове  и
медицинска средства Србије.

Одлука: Једногласно је донета Одлука да представник испред ВКС буде
Мишо Коларевић, председник Ветеринарске коморе Србије.

Мишо Коларевић:
Конатакт  Моб. 064/8247-508
e-маил:  miso.kolarevic@gmail.com

Ад.3.  Планирање  активности  око  реализацијe  твининг  пројекта
WOAH;

Закључак:  Именовање Јожефа Кочиша за  координатора  учешћа   испред
ВКС у овом пројекту.
Проследити један иницијални мејл као обавештење о наредним  корацима.

Текст.

 Dear Dr Abdulaliyev,
It  is  my  pleasure  to  extend  my  greetings  to  you  and  colleagues  from  the
Veterinary  Services  of  Azerbaijan and to  express  our  readiness  to  establish
cooperation on specific projects, namely the Veterinary Statutory Body (VSB) as
defined by the World Organisation for Animal Health WOAH (OIE).
In consultation with the Regional Representative of the WOAH and colleagues
from the Veterinary Chamber (VSB) of Hungary, we would like to inform you
that the Veterinary Chamber (VSB) of Serbia is ready to propose cooperation
through  a  WOAH  Twining  project  between  our  organisations,  in  close
cooperation with the WOAH. In addition to the VSBs of Hungary and Serbia, we
are considering involving the Veterinary Chamber (VSB) of Slovakia and the
Veterinary Chamber (VSB) of Montenegro, which could also contribute to joint
efforts to harmonise with international standards in this important component of
veterinary services.
We have prepared a draft version of the project proposal, which you will find
attached to this email. I would like to invite you to familiarise yourself with the
contents of the proposal, to revise it, to give your comments and suggestions,
and to discuss it further. We believe that once the proposal has been approved
in principle, it would be best to organise a meeting of all participants to discuss
the following topics:
1. Approval of the final version of the project
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2. Consideration of the budget and possible sources of funding
3. Adoption of the agenda for the implementation of the activities necessary for
the realisation of the project
4. Appoint the project team from all the parties responsible for the development
and implementation of the project.
On behalf of the Chamber of Veterinary Medicine of Serbia, I would like to offer
to host the first meeting, which would be held as part of the Annual Symposium
of  Serbian  Veterinarians  from  6  to  9  September  2024  in  Serbia  (Zlatibor
mountains). Our Chamber would cover the costs of accommodation and meals
for the participants of the meeting (two persons per delegation), as well as the
transfer from airport in Belgrade to the venue of the meeting.
Best regards,

Ад.4  Преглед  активности  око  израде  и  поделе  идентификационих
картица. 

Неки следећи кораци за реализацију послова око израде легитимација би
била  да  прво   ИТ  фирма  поручи  картице  из  Словачке  са  унетим
корекцијама око дизајна и да оне након израде буду физички код нас, а
како би се онда стекли услови да се  унесу подаци из базе података ВКС. 
Дефинисати анекс уговора.

Закључак: Сви чланови Коморе да добију легитимацију.

5. Разно;

Медијска промоција ВКС

Мишо Коларевић: Сав наш рад није адекаватно  видљив међу чланством.
Ако би ангожавали неку агенцију за промоцију преко друштвених мрежа
ми би морали да креирамо садржај обавештења који ће се слати. Ми имамо
једног  колегу  који  је  јако  то  добро  ради,  то  је  Бојан  Блонд  који  има
консултанску  кућу и  има екипу која  може ту  фазу  да  нам одради.  Мој
предлог је да се обави један разговор са колегом у вези реализације и  овог
предлога.

Дубравко Гудурић: Да изабермо неки правац промоције.
Љубомир Ћурчин :  Комора треба да буде сервис чланству. Треба да се
одлучимо на који начин ћемо да промовишемо Комору.

Закључак: Одржати један састанак са Бојаном Блондом    
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Одлука 122-3

Да се за потребе Ветеринарске коморе Србије набаве преносиви звучници
са микрофонима како би се обезбедило адекватно озвучење за одржавање
Скупштина и других скупова.

 Одлука 122-1

Да  се  породици  преминулог  колеге  Сави  Савков  број  лиценце  0721
исплати  новчана помоћ у бруто износу од 60.000 динара.

Одлука 122-2

Да се породици преминулог колеге Јовице Ташевског  број лиценце 0719
исплати  новчана помоћ у бруто износу од 60.000 динара

Дубравко  Гудурић:  У  Привредној  Комори  да  се  оформи  ветеринарска
групација ветеринарских субјеката. Прво да се организује један састанак са
колегом Ненадом Будимовић.

Покушати  заказати  један  састанак  са  директором  Управе  за  ветерину
уколико постоји могућност за одржавање. Испред ВКС би присуствовали
Дубравко Гудурић и Јожеф Кочиш.

Одлука

Исплата припадајућих накнада делегатима испред ВКС ( Саша Траиловић
и  Дубравко  Гудурић)  за  одлазак  на  пролећну  скупштину  Федерација
ветеринара Европе  на Криту.

Састанак се завршио у 14,00 часова.
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